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Στις 22 Φεβρουαρίου 2017 κλιμάκιο της "ΕΓΝΑΤΙΑΣ ΟΔΟΣ Α.Ε." αποτελούμενο από τον κ.
Μπούγαλη Μιλτιάδη, Διευθυντή Συντήρησης και Λειτουργίας του Αυτοκινητοδρόμου &
Υποδομών και τον κ. Παρδάλη Κωνσταντίνο,Υποδιευθυντή Έργων Κεντρικής Μακεδονίας,
μαζί με το Δήμαρχο Σιντικής κ. Δομουχτσίδη Φώτιο, πραγματοποίησαν σύσκεψη, στην οποία
παρουσιάστηκαν παρατηρήσεις-προτάσεις για επίλυση προβλημάτων που προέκυψαν μετά
τη λειτουργία του κάθετου άξονα της Εγνατίας Οδού, ο οποίος βρίσκεται στα διοικητικά
όρια του Δήμου Σιντικής. Τα θέματα που συζητήθηκαν ήταν:

  

1) Η πρόσβαση του Σιδηροκάστρου προς τον κάθετο άξονα.

  

2) Η Γέφυρα-Άνω Διάβαση του κάθετου άξονα στο ύψος της Θερμοπηγής.

  

3) Ο ισόπεδος κόμβος Προμαχώνα.

  

4) Η αποκατάσταση των παράπλευρων οδών για τη διέλευση των αγροτικών
μηχανημάτων.

  

5) Η εξέταση δημιουργίας κλάδου εξόδου από τον κάθετο άξονα στην περιοχή Κάτω
Αμπέλα.
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